
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №88 

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 19.07.2022г. от 9:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 19.07.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Б. 
Бориславов, г-н Д. Антов, г-жа Гр. Стефанова, г-н К. Паргов и г-н С. Колев се включиха 
след гласуването на дневния ред. Присъственият лист на заседанието е Приложение №1 
към настоящия протокол.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието като 
информира комисията, че докладът по т.6 е оттеглен с писмо. Комисията подкрепи 
проекта за дневен ред с 8 /осем/ гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на дневния ред:

1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов -

3. Димитър Антов -

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова -
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8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов За

1 И. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев -

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА22-ВК66-7043/28.06.2022г. относно приемане на годишна 

програма за развитие на читалищната дейност в Столична община с вносител г-жа 
Йорданка Фандъкова, кмет на Столична община с нов проект на решение с вх.№ СОА22- 
ВК66-7043/2//04.07.2022г. придружен от ново приложение №1 с вх.№ СОА22-ВК66- 
7043-ГЗ] / 13.07.2022г.

Г-жа Б. Генова - директор на д-я „Култура“ информира членовете на комисията, 
че програмата е изцяло пренаписана спрямо насоките отправени от общинските 
съветници на предишно заседание на комисията. Програмата се основава на програми 
предоставени от районните администрации и предложения от страна на читалища. 
Читалищната дейност се съотнася към един от основните приоритети на Стратегията за 
развитие на културата в София - достъп до култура.

Г-н К. Паргов отправи благодарност към д-я „Култура“, че са взели предвид 
бележките на комисията. Единственото, което му липсва в преработения документ е 
ресурсното обезпечаване на част от посочените дейности.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с нов проект на решение с вх.№ 
СОА22-ВК66-7043/2//04.07.2022г. придружен от ново приложение №1 с вх.№ СОА22- 
ВК66-7043-[3] / 13.07.2022г.

Въз основа на провелите се разисквания и проведеното гласуване, комисията 
прие следното решение:

1. Комисията подкрепя доклада с нов проект на решение с вх.№ СОА22-ВК66- 
7043/2//04.07.2022г. придружен от ново приложение №1 е вх.№ СОА22-ВК66-7043- 
[3] / 13.07.2022г.

Поименно гласуване по т.1 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

1. Малина Едрева За



2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов За

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За

По т. 2 от дневния ред:

Доклад е вх.№ СОА22-ВК66-7731 / 12.07.2022г. относно промяна на бюджета на 
Столична община за II -ро тримесечие на 2022г. с вносител д-р Дончо Барбалов, зам,- 
кмет на Столична община.

Г-жа Мариана Симеонова, д-р на д-я „Финанси“ информира комисията, че става 
дума за рутинен доклад в частта си за местни приходи.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Поименно гласуване по т.2 от дневния ред:

Общо гласували:
в т.ч.: 12

За 9

Против Няма

Въздържали се 3
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1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За 3



3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева Въздържала се

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов Въздържал се

11. Калоян Паргов Въздържал се

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За

По т. 3 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА22-ВК66-7856 / 14.07.2022г. относно утвърждаване на 
Съдържателен обхват, параметри за кандидатстване, изпълнение и отчитане на Столична 
програма Култура за 2023г. с вносители Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ; 
Мирослав Боршош - зам.-кмет на Столична община; Веселин Калановски -общински 
съветник; Владимир Митов - общински съветник.

Г-н Б. Бориславов пое председателството.
Г-жа М. Едрева информира комисията, че вносителите на доклада са общински 

съветници част от Творческия съвет към кмета на Столична община. По график всяка 
година (без двете години минали под знака на Ковид 19) съдържателната рамка на 
Столична програма „Култура“ се приема през юли месец, за да може септември и 
октомври да се обяви покана за участие. Г-жа Едрева индикира, че новото в настоящото 
предложение е хоризонтален приоритет насочен към демократичните ценности и 
зелените политики. Също така след проведен консултативен процес, Програма 
мобилност ще има три сесии (до сега две сесии годишно) с цел да се покрие цялата 
година. Формулярите за кандидатстване са облекчени, достъпни и лесни. Ще бъдат 
провеждани целеви обучения за млади творци и дебютанти с цел развиване на 
компетентност за писане на проектни предложения.

Г-н Б. Бориславов подложи на гласуване доклада с предложения проект на 
решение.

Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 
решение:

1. Подкрепя доклада с предложения проект на решение.
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Поименно гласуване по т.З от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов За

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За

По т. 4 от дневния ред:

Доклад е вх.№ СОА21-ВК66-11699-[3] / 14.07.2022г. относно отмяна на Решение 
№700 по Протокол №41 от 14.10.2021г. на Столичния общински съвет и изменение и 
допълнение на Решение №137 по Протокол №30 от 18.03.2021г. и на Решение №254 по 
Протокол №53 от 07.04.2022г. на Столичния общински съвет (Програма „Навън“ - 
Направления 1 (площадка „Градска градина“) и 2 („Открито“) с вносители г-жа М. 
Едрева, г-н В. Калановски и г-н М. Паргов - общински съветници.

Г-н В. Калановски представи накратко доклада като запозна комисията с 
мотивите му. По отношение на реализацията на проекта по Направление 1 - площадка 
„Градска градина“ те са свързани с оскъпяване на реализацията на произведението 
поради инфлацията, повишената цена на суровините и транспорта както и със 5
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спецификата на договора за възлагане. По отношение на Направление 2 - „Открито“ 
предложението е мотивирано от гражданското несъгласие за реализацията на спечелилия 
проект и нуждата авторът да бъде обезвъзмезден за положените усилия и авторовата 
идея.

Г-жа М. Едрева поясни, че докладът е формиран на база разисквания с членовете 
на журитата по Направление 1 и 2 на Програма „Навън“ като един от елементите на 
предложението е свързан със сформирането на работната група за анализ и 
актуализиране на правилата на програмата във връзка с взаимодействието с местните 
общности.

Г-н Б. Бориславов подложи на гласуване доклада с предложения проект на 
решение.

Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 
решение:

2. Подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Поименно гласуване по т.4 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов За

11. Калоян Паргов За

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За

6
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По т.5 от дневния ред:

Доклад е вх. № СОА22-ВК08-8431-[5] / 12.07.2022г. относно откриване на 
процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на части 
от имот - публична общинска собственост с вносители Мирослав Боршош - зам.-кмет на 
Столична община и Ангел Стефанов - кмет на район „Овча купел“.

Г-н Ангел Стефанов информира комисията, че настоящото предложение е трети 
преработен доклад с актуализирана оценка, заложени гаранции за безплатно обучение на 
децата в басейна предмет на доклада. Също така се предвижда проектната документация 
да се разгледа от СОС предварително.

Г-жа М. Едрева подложи доклада с предложения проект на решение на гласуване.
Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 

решение:
1. Подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.5 от дневния ред:

1. Малина Едрева за
2. Борислав Бориславов -
3. Димитър Антов -
4. Албена Кръстева за
5. Антон Койчев за
6. Веселин Калановски за
7. Грети Стефанова -
8. Димитър Вучев за
9. Диян Стаматов за
10. Иван Виделов за
11. Калоян Паргов -
12. Михаил Паргов за
13. Симеон Колев за

По т.7 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-Ю613 / 11.07.2022г. относно предложение за 
промяна на характера на собственост - от частна общинска в публична общинска 
собственост, на общински самостоятелен обект в сграда с идентификатор 
68134.619.14.1.24, представляващ магазин № 3, находящ се в ж.к. "Левски-зона В", жил. 
блок № 5, вх. А, ет. 1 и предоставянето му безвъзмездно и безсрочно за управление на 
Детска градина № 91 "Слънчев кът" с вносител г-жа Ева Митова, кмет на район7
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„Подуяне“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-Ю613-[2] / 14.07.2022г от д-р Д. Барбалов, 
зам.-кмет на Столична община

Г-н Митов, зам.-кмет на район „Подуяне“ представи доклада на кратко като 
информира комисията, че с предложението се създава нова яслена група за осемнайсет 
деца.

Г-жа М. Едрева информира комисията и представителя на вносителя на доклада, 
че в своето становище д-р Барбалов предлага към т.З от проекта на решение да се добави 
следния текст: „след съставяне на акт за публична общинска собственост и издаване на 
удостоверение за въвеждане в експлоатация на строеж: „Преустройство на магазин във 
филиал на Детска градина 91 - „Слънчев кът“ - яслена група в СОС с идентификатор 
68134.619.14.1.24“.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.7 от дневния ред:

1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов За

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За
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По т.8 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-9867 / 28.06.2022г. относно предоставяне 
безвъзмездно за периода от 10 октомври до 1 ноември 2022 г. на Фондация "Изкуство- 
дела и документи"- юридическо лице с нестопанска цел, определено за извършване на 
дейност в обществена полза, на четири магазина-частна общинска собственост, 
находящи се в пешеходния подлез "Източна порта на Сердика", за използването им за 
целите на артистичен проект "8ойа Аг1 Рго]ес(.8"2. с вносител Николай Александров - 
кмет на район „Оборище“ и становище е вх.№ СОА22-ВК08-9867-[2] / 11.07.2022г. от 
д-р Д. Барбалов, зам.-кмет на Столична община

Г-н Асен Горчинов, зам.-кмет на район „Оборище“ представи доклада като 
информира комисията, че отдаването за ползване е с артистични цели в рамките на 
международна изложба с художествени произведения за период от 20 дни. Става дума за 
4 /четири/ броя магазини свободни към момента.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.8 от дневния ред:

1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За
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По т.9 от дневния ред:

Доклад вх.№ СОА21-ВК08-17636/8/08.07.2022 г. относно приемане на технико- 
икономическа обосновка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния във 
връзка с издадена виза за проектиране на нова детска градина в УПИ I за „детска 
градина”, кв. 1296, м. „Подуяне-център” с адм. адрес ул. „Васил Друмев” № 53, район 
„Оборище“-СО, писмо с вх.№СОА21-ВК08-17636/9//15.07.2022г. от Н. Александров, 
кметнар-н „Оборище“ и становище с вх.№ СОА21-ВК08-17636-[Ю] / 16.07.2022 от арх. 
Здравко Здравков, гл. архитект на Столична община

Г-н Асен Горчинов, зам.-кмет на район „Оборище“ представи доклада като 
информира комисията, че с предложението ще се създадат нови 4 бр. яслени и 4 бр. 
градински групи.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада (коригиран от вносителя с писмо с вх.№ СОА21- 

ВК08-17636/9//15.07.2022г.) с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.9 от дневния ред:

1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За
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По т.10 от дневния ред:

Доклад вх.№ СОА22-ВК08-10532/08.07.2022 г. относно приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на две пристройки за учебен блок и за многофункционален физкултурен 
салон към Национална природо-математическа гимназия „Акад. Любомир Чакалов“ в 
имот с идентификатор 68134.902.948, УПИ П-за училище и трафопост, кв. 182, м. 
„Лозенец Ш-та част“, по плана на гр. София с вносител Константин Павлов, кмет на 
район „Лозенец“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-Ю532-[1] / 15.07.2022г. от арх. 
Здравко Здравков, гл. архитект на Столична община

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.10 от дневния ред:

1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За1

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов За

11. Калоян Паргов За

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За
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По т.11 от дневния ред:

Доклад е вх.№ СОА22-ВК66-7858 / 14.07.2022г. относно поставяне на паметна 
плоча на Николай Тодоров, режисьор и аниматор с вносители г-жа М. Едрева и г-н В. 
Калановски - общински съветници.

Г-н В. Калановски информира комисията, че предложението за поставяне на 
паметна плоча е на Съюза на филмовите дейци в България. Николай Тодоров е изтъкнат 
режисьор, аниматор и художник. Представено е и съгласието на етажната собственост.

Г-н Б. Бориславов подложи на гласуване доклада с проекта на решение. 
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 11 от дневния ред:
1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За

6. Веселин Калановски За

7. Грети Стефанова За

8. Димитър Вучев За

9. Диян Стаматов За

10. Иван Виделов За

11. Калоян Паргов За

12. Михаил Паргов За

13. Симеон Колев За
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По 12 т. от дневния ред:

Доклад вх.№ СОА22-ВК08-10233/04.07.2022 г. относно именуване на поземлен 
имот за озеленяване е името „Градина Татяна Лолова“ и за благоустрояването му с 
вносител г-н Георги Илиев - кмет на район „Слатина“.

Г-н Илиев, кмет на район „Слатина“ информира комисията, че предложеният за 
именуване поземлен имот е в непосредствена близост до жилището на Татяна Лолова. 
Там се намира и пейката на Татяна Лолова и Славито. Желанието на районния кмет е 
пространството да се превърне в място, което гражданите да ползват.

Г-жа М. Едрева заяви, че за първи път именуване на пространство се свързва в 
доклад с план за благоустрояване със сериозно финансово измерение. Предложението за 
благоустройство обаче е без проект и разчет. Г-жа Едрева отправи предложение 
докладът да бъде разделен на две като на настоящото заседание се гледа само частта му 
за именуване. Г-н Г. Илиев прие предложението.

Г-жа М. Едрева подложи доклада с предложения проект на решение на гласуване.
Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 

решение:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изменение в предложения 

проект на решение:
1.1. Да отпаднат т.З и т.4 от проекта на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т.12 от дневния ред:
1. Малина Едрева за
2. Борислав Бориславов -
3. Димитър Антов -
4. Албена Кръстева за
5. Антон Койчев за
6. Веселин Калановски за7

Грети Стефанова -
8. Димитър Вучев за
9. Диян Стаматов за
10. Иван Виделов за
11. Калоян Паргов -
12. Михаил Паргов за
13. Симеон Колев за
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По 1 доп. точка от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-2736-[3] / 14.07.2022г. относно откриване на 
процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на 
обекти, представляващи части от имот-публична общинска собственост, за 
осъществяване на ученическо столово хранене-ученически стол и ученически бюфет в 
общинско училище на територията на район "Красно село "-Столична община, а именно: 
51 СУ "Елисавета Багряна", с административен адрес, ул. "Софийски герой" № 28 (УПИ 
I за училище, кв. 26, м. "Хиподрума" по плана на гр. София) с обща площ - 445.00 кв. м., 
с идентификатор 68134.204.69 (68134.204.69.4-сграда за стол и бюфет) АОС № 1746/2017 
г. с вносител г-жа Р. Станиславова, кмет на район „Красно село“ и становище с вх.№ 
СОА22-ВК08-2736-[4] / 15.07.2022г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-жа Р. Станиславова, кмет на район „Красно село“ представи доклада пред 
комисия ведно с докладите по доп. т. 2, 3, 4, 5 от дневния ред. По отношение на 
столовото хранене предложенията включват предоставяне на възможност за ползване на 
електронна система, избор на меню, разработване и внедряване на третиране на 
отпадъци, извършване на непрекъснат контрол. По отношение на бюфетите, се 
предвижда устойчива система за разделно събиране на отпадъците, проучване мнението 
на потребителите и техните родители

Г-н Д. Стаматов изрази мнение, че Наредбата е много добра и няма да подкрепи 
докладите на г-жа Станиславова поради направените добавки от нейна страна 
(допълнителни условия) спрямо Наредбата.

Г-жа М. Едрева отправи питане дали по всички доклади има становища от страна 
на директорите.

Г-жа Станиславова отговори, че са проведени лични срещи с тях
Г-жа М. Едрева отправи искане към г-жа Станиславова до четвъртък, 21.07 да 

бъдат предоставени писмени становища от директорите.
Г-н В. Калановски помоли да бъде отбелязано за протокола, че гласува против 

всичките пет доклада.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 

решение:
1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 6

Против 1

Въздържали се 5

Поименно гласуване по доп. т. 1 от дневния ред:
1. Малина Едрева за
2. Борислав Бориславов въздържал се
3. Димитър Антов за 14
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4. Албена Кръстева за
5. Антон Койчев въздържал се
6. Веселин Калановски против
7. Грети Стефанова за
8. Димитър Вучев въздържал се
9. Диян Стаматов въздържал се
10. Иван Виделов -
11. Калоян Паргов за
12. Михаил Паргов за
13. Симеон Колев въздържал се

По доп. т.2 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА22-ВК08-2726ДЗ] / 14.07.2022г. относно откриване на 

процедура за провеждане на конкурс за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, предназначен за организиране на ученическото столово хранене 
в 25 ОУ "Д-р Петър Берон" с вносител г-жа Р. Станиславова, кмет на район „Красно село“ 
и становище с вх.№ СОА22-ВК08-2726Д4] / 15.07.2022г. от М. Боршош, зам.-кмет на 
Столична община

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 

решение:
1.Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 6

Против 1

Въздържали се 5
Поименно гласуване по доп. т.2 от дневния ред:

1.
2.

Малина Едрева
Борислав Бориславов

за
въздържал се

3.
4.

Димитър Антов
Албена Кръстева

за
за

5. Антон Койчев въздържал се
6. Веселин Калановски против
7. Грети Стефанова за
8. Димитър Вучев въздържал се
9. Диян Стаматов въздържал се
10. Иван Виделов -
11. Калоян Паргов за
12. Михаил Паргов за
13. Симеон Колев въздържал се 15
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По дон.т. 3 от дневния ред:

Доклад с вх. № СОА22-ВК08-2693-[3] / 14.07.2022г. относно откриване на 
процедура за провеждане на конкурс за отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, предназначен за организиране на ученическото столово хранене 
в 34 ОУ "Стою Шишков" с вносител г-жа Р. Станиславова, кмет на район „Красно село“ 
и становище с вх.№ СОА22-ВК08-2693-[4] / 15.07.2022г. от М. Боршош, зам.-кмет на 
Столична община

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 

решение:
1 .Комисията не подкрепя доклада е предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 6

Против 1

Въздържали се 5
Поименно гласуване по дои. т.З от дневния ред:

1. Малина Едрева за
2. Борислав Бориславов въздържал се
3. Димитър Антов за
4. Албена Кръстева за
5. Антон Койчев въздържал се
6. Веселин Калановски против
7. Грети Стефанова за
8. Димитър Вучев въздържал се
9. Диян Стаматов въздържал се
10. Иван Виделов -
11. Калоян Паргов за
12. Михаил Паргов за
13. Симеон Колев въздържал се

По доп.т.4 от дневния ред:

Доклад с вх. № СОА22-ВК08-2691-[3] / 14.07.2022г. относно Откриване на 
процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на 
обекти, публична общинска собственост за осъществяване на ученическо столово и 
бюфетно хранене в сградата на 36 СУ "Максим Горки" с вносител г-жа Р. Станиславова, 
кмет на район „Красно село“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-2691-[4] / 15.07.2022г от 
М. Боршош, зам.-кмет на Столична община
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Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 

решение:
1 .Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 5

Против 2

Въздържали се 5
Поименно гласуване по доп. т.4 от дневния ред:

1. Малина Едрева за
2. Борислав Бориславов въздържал се
3. Димитър Антов за
4. Албена Кръстева за
5. Антон Койчев въздържал се
6. Веселин Калановски против
7. Грети Стефанова против
8. Димитър Вучев въздържал се
9. Диян Стаматов въздържал се
10. Иван Виделов -
11. Калоян Паргов за
12. Михаил Паргов въздържал се
13. Симеон Колев за

По доп. т. 5 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА22-ВК08-2692-[3] / 14.07.2022г. относно Открита процедура 

за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на обекти общинска 
собственост за осъществяване на ученическо столово и бюфетно хранене в сградата на 
142 ОУ "Веселин Ханчев" - допълнение с вносител г-жа Р. Станиславова, кмет на район 
„Красно село и становище с вх.№ СОА22-ВК08-2692-[4] / 15.07.2022г от М. Боршош, 
зам.-кмет на Столична община

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведените разисквания и гласуване, комисията прие следното 

решение:
1 .Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 12

За 6

Против 1

Въздържали се 5 17
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Поименно гласуване по доп. т.5 от дневния ред:
1. Малина Едрева за
2. Борислав Бориславов въздържал се
3. Димитър Антов за
4. Албена Кръстева за
5. Антон Койчев въздържал се
6. Веселин Калановски против
7. Грети Стефанова за
8. Димитър Вучев въздържал се
9. Диян Стаматов въздържал се
10. Иван Виделов -
11. Калоян Паргов за
12. Михаил Паргов за
13. Симеон Колев въздържал се

По доп. т. 6 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-9861/28.06.2022г. относно откриване на нова детска 
градина, находяща се в ж.к. "Люлин", 6 -ти м.р. с вносител М. Младенов, кмет на район 
„Люлин“ и становище с вх.№СОА22-ВК08-9861/1//15.07.2022г. от М. Боршош, зам.-кмет 
на Столична община

Милка Данилкова, зам.- кмет на район „Люлин“ представи доклада като 
информира комисията, че с настоящото предложение се дава възможност за откриване 
на нова детска градина чрез възстановяване на двуетажна сграда за образование със 
застроена площ от 1958 кв. м за 8 градински групи и 2 яслени групи.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т.6 от дневния ред:
1. Малина Едрева За

2. Борислав Бориславов За

3. Димитър Антов За

4. Албена Кръстева За

5. Антон Койчев За
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Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:
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